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§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordförande Kerstin Järneberg och ledamot Jaan Kaur utsågs att 

justera protokollet den 8 maj 2018. 

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 3 april 2018 anmäldes och lades 

till handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst 1: Arbetsmarknadsförvaltningen, Lars 

Ahlenius 14.30 

Lars berättar lite om arbetsmarknadsfrågorna han jobbar med. 

Lars arbetar främst med fyra insatser vad gäller Stockholmsjobb. 

Ingångsanställningar; en insats som erbjuds vuxna 

arbetssökande över 29 år och som har någon form av 

funktionsnedsättning. Anställningarna är mellan 6-12 månader 

och föregås av en praktik på 6 veckor. Personen anställs som en 

extra resurs i arbetslaget och innebär ingen lönekostnad för den 

anställande enheten. Bilaga 1. 

Serviceassistenter; Detta är en möjlighet att möjliggöra en 

karriärväg som passar människor med olika förutsättningar. Det 

enda kravet som finns för serviceassistenter inom Stockholms 

stad är att de ska ha en funktionsnedsättning som påverkar deras 

arbetsförmåga och en vilja att skaffa ett arbete. 

Bilaga 2. 

 

IWork; IWork arbetar med personer inskrivna på arbetsinriktad 

daglig verksamhet. Målet är att öka möjligheterna för dessa 

personer att få och behålla ett arbete. De vänder sig till dagliga 

verksamheter som har deltagare från 18 år och uppåt, 

folkbokförda i Stockholm som vill prova på en arbetsplats på den 

öppna marknaden och tror sig klara av ett arbete. IWork 

samarbetar med både kommunala och privata arbetsinriktade 

dagliga verksamheter. Bilaga 3. 
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Alfa; Alfa ger information och vägledning om sysselsättning, 

praktik och arbete till dig som har en långvarig 

funktionsnedsättning på grund av psykisk ohälsa. Alfa arbetar 

med arbetsrehabilitering enligt metoden Individual Placement 

and Support (IPS). De erbjuder individanpassat stöd i syfte att 

finna, få och behålla ett arbete eller studieplats.. Bilaga 4. 

Lars berättade också att han ingår i ett projekt som staden ska 

starta upp  där det ska finnas tjänster där personer med 

funktionsnedsättning kan söka. 

 

 

§ 5 Dagens gäst 2: Kommunikatör, Jeanette Woiski 

15.00 

Jeanette berättade att i fredags så invigdes en Grafittivägg på 

Farsta ängen i Farsta. Det var ett mycket uppskattat evenemang 

och var många medborgare där. Jeanette berättade också att på 

förvaltningens reception ska det göras om med informationen på 

bildskärmen som sitter på väggen precis vid receptionen på plan 

11. Det kommer att rulla information om aktiviteter, aktuella 

evenemang och nyheter. Jeanette tar med sig frågan från rådet 

angående syntolkning på informationen och om vi kan lägga in 

det på informationen. All information om sommaraktiviteterna 

kommer att mailas ut till rådet inom kort. 

 

 

§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet den 17 maj 

2018   

 

Ärende nr 2: Anmälan av inlämnade medborgarförslag 

Rådet anser inte att det förekommer behov av ytterligare ett gym. 

Om det beslutas om att utegym ska skapas förutsätter rådet att det 

utformas så att även personer med funktionsnedsättning kan nå 

och använda det. Rådet stöder förslaget angående synliggörande 

för ledarhundsekipage i kommunala lokaler. 

 

Ärende nr 3 : Feriearbeten 2018 

Rådet stödjer förvaltningens förslag. 
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Ärende nr 4: Ledräcken vid branta backar 

Rådet är väldigt positiva till förslaget om ledräcken. 

 

Ärende nr 5: Slutredovisning av medborgarbudgetprocesserna i 

Fagersjö- Mötesplats Fagersjö och Aktivitetspark Måsen 

Rådet stödjer förvaltningens förslag och tyckte det var en 

intressant läsning. 

 

Ärende nr 6: Boendeplan 2018-2022 inom området 

funktionsnedsättning 

Rådet ser positivt på en boendeplan inom området 

funktionsnedsättning och stödjer förvaltningens förslag. 

  

Ärende nr 10 : Reviderade riktlinjer för ledsagning och 

ledsagarservice 

Rådet reagerar mot förvaltningens skrivning om att anhöriga inte 

ska vara ledsagare. Vi delar uppfattningen att den anhörige först 

och främst ska få vara anhörig. Vi inser dock att det måste finnas 

situationer då en sån regel begränsar den enskildes möjligheter. 

Ledsagning måste, så långt som möjligt , utformas utifrån den 

enskildes behov och önskemål. 

 

Ärende nr 11: Rapportering till IVO av ej verkställda beslut för 

kvartal 1 år 2018 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 15:Demokratirådets sammanträde den 3 april 2018 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

§ 7 Information från förvaltningen 

Ingen ytterligare information gavs. 

 

Balanslistan uppdaterades, bilaga 5. 

 

§ 8 Rapporter 

HSO Stockholms stad har skickat en inbjudan till seminarium. 

”Bristande likvärdiga förutsättningar i skolan- ett hinder för barn 
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med funktionsnedsättning”. Seminariet äger rum den 29 maj 

klockan 17.30-19.30, Sveavägen 41. 

Motion från (SD) om att förbättra kontrollen av stadens gode män 

samt förvaltare och att inrätta en fond för skadedrabbade 

huvudmän. Rådet stödjer inte förslaget att avsätta medel till en 

särskild fond. 

Årsrapport 2017, Farsta stadsdelsnämnd 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

§ 9 Trafikkontoret 

Nytt möte med trafikkontoret tillsammans med pensionärsrådet 

samt Atrium Ljungberg AB. Rådet har sammanställt synpunkter 

inför mötet den 8 maj klockan 13.00. 

 

§ 10 Studiebesök 

Rådet har varit på studiebesök på Studio IT. Enheten gav 

information om verksamheten samt visade runt i lokalen. Rådet 

håller med enheten om att de skulle behöva ha nya lokaler så de 

kan samla allt på ett ställe. Så som det är idag så är en av 

lokalerna på andra sidan huset och ej tillgänglighetsanpassad. 

 

§ 11 Övriga frågor 

Information angående nästa möte som äger rum på Kristinahuset 

Stora Sköndal. Där kommer det att serveras en sommarlunch 

bestående av en buffé. Rådet har sommarlunchen tillsammans 

med pensionärsrådet. Ordförande, vice ordförande, gruppledarna 

från stadsdelsnämnden samt stadsdelsdirektören är inbjudna till 

lunchen. 

Rådet kom överens med sekreteraren att få protokoll samt 

balanslistan i pappersform. 

 

§ 12 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls den 4 juni 2018, Kristinahuset 

Stora Sköndal 

 

§ 13 Avslutning 

Ordförande tackade för mötet  


